
de commissie voor Sociale Zaken en
Werkgelegenheid wordt gehouden.
Het lijkt mij de juiste weg om eerst in
die vergadering te bekijken of het
onderwerp correct behandeld is
alvorens wij het op de agenda
kunnen plaatsen.

De heer Wolters (CDA): Voorzitter!
Er is in de vaste commissie voor
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
vanwege de planningsproblemen
met de Kameragenda van deze week,
al eerder afgesproken om het
verzoek te doen dit onderwerp op de
agenda te plaatsen. Dat zal vanmid-
dag in de procedurevergadering
bevestigd worden.

De voorzitter: Als men vanmiddag
tijdens de procedurevergadering
besluit dat men iets anders wil, dan
kan dat morgen bij de regeling
opnieuw worden bekeken. Maar
voorlopig wordt er tijd voor dit
onderwerp gereserveerd.

Aldus wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Oudkerk.

De heer Oudkerk (PvdA): Donderdag
jongstleden hebben wij met de
minister van VWS gepraat over
kortingen en bonussen bij apothe-
kers. Ik verzoek u om het verslag van
het algemeen overleg aan de
plenaire agenda toe te voegen.

De voorzitter: Al was het maar
omdat er geen andere agenda meer
is om iets aan toe te voegen. Het lijkt
mij redelijk om aan dit verzoek te
voldoen.

Aldus wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Van Heemst.

De heer Van Heemst (PvdA):
Voorzitter! Met het oog op een
ordentelijke programmering van de
Kameragenda wil ik u laten weten
dat de PvdA-fractie vrijwel zeker
vindt dat er over twee algemene
overleggen tot plenaire afronding
moet worden gekomen. Het eerste
algemene overleg over politiesterkte
wordt vanavond gehouden. Het
tweede is een algemeen overleg dat
donderdagochtend wordt gehouden
over de A4 Midden-Delfland.

De voorzitter: Bedankt voor deze

bijdrage aan het ordentelijk verloop
van de Kamervergaderingen.
Het woord is aan mevrouw De

Vries.

Mevrouw B.M. de Vries (VVD):
Voorzitter! U heeft het Verdrag van
Malta van de agenda afgevoerd. Ik
wil u verzoeken om het alsnog op de
agenda van deze week te plaatsen,
omdat het verloop van het debat niet
helder is. Dan heeft ook de regering
zo snel mogelijk duidelijkheid.

De voorzitter: Uw verzoek is
eerbaar en oorbaar, maar wij zijn
bezig om de verhouding tussen
onderwerpen en beschikbare tijd wat
gunstiger te maken dan aanvankelijk
mogelijk leek. In het kader daarvan
heb ik geprobeerd iets meer tijd te
genereren en het aantal onderwer-
pen te beperken. Daar is het Verdrag
van Malta het slachtoffer van
geworden. Ik vind het nogal ver gaan
om nu te zeggen: het loopt allemaal
zo mooi bij de regeling van
werkzaamheden, Malta kan wel weer
op de agenda. Ik stel voor, het
Verdrag van Malta in de eerste week
na het reces te behandelen, in de
hoop en verwachting dat de wereld
intussen niet zo drastisch zal
veranderen dat het niet meer nodig
is.

De heer De Haan (CDA): Voorzitter!
Ik ondersteun het verzoek van
mevrouw De Vries. Er is bij de
regering met grote nadruk op
aangedrongen om dit onderwerp af
te handelen. Het is al een paar keer
opgeschoven. Ik zou graag zien dat
dit wetsvoorstel voor het zomerreces
werd behandeld.

De heer Ybema (D66): Voorzitter!
Het heeft ook mijn voorkeur om het
Verdrag van Malta deze week te
behandelen. Ik zie uw probleem heel
wel. Dus in die zin heb ik geen
bezwaar tegen de gewijzigde agenda
die aan ons is voorgelegd.

De voorzitter: Komt de commissie
voor Buitenlandse Zaken nog bijeen?

De heer Ybema (D66): De commissie
komt morgen nog bijeen.

De voorzitter: Het lijkt mij goed als
de commissie nog eens bepaalt hoe
urgent het Verdrag van Malta is. Dan
kunnen wij er bij de volgende
regeling van werkzaamheden een
definitieve beslissing over nemen.

Aldus wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Verhagen.

De heer Verhagen (CDA): Voorzitter!
Op 9 april jl. heeft de Kamer overleg
gevoerd met staatssecretaris Nuis
over de mogelijkheden voor publieke
regionale televisie en kanaaldeling in
bepaalde provincies. De Kamer heeft
toen in overgrote meerderheid te
kennen gegeven dat zij tegenstander
was van een uur zwart tussen de
verschillende uitzendingen van de
omroeporganisaties. De staatssecre-
taris heeft daarop toegezegd om in
overleg met het Commissariaat voor
de media binnen zes weken een
oplossing te vinden. Er gaan
inmiddels geruchten dat de
staatssecretaris in het bezit is van
een standpunt van het Commissa-
riaat voor de media. Wij hebben
echter nog niets mogen ontvangen.
Ik vraag u dan ook om staatssecreta-
ris Nuis te verzoeken, een standpunt
terzake aan de Kamer te sturen
voordat de Kamer met reces gaat.

De heer Klein Molekamp (VVD):
Voorzitter! Ik steun dit verzoek graag.
De vaste commissie voor OCW heeft
een week geleden gevraagd of de
staatssecretaris dat in ieder geval
deze week zal doen. Ik ga ervan uit
dat het hem na tweeënhalve maand
zal lukken om zijn ei te leggen.

Mevrouw De Koning (D66): Ik steun
het verzoek van de heer Verhagen.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van enkele bepalingen
van de Wet op de rechtsbijstand
(25066).

(Zie vergadering van 4 juni 1997.)

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van stemverklarin-
gen vooraf.

©

De heer Koekkoek (CDA): Voorzit-
ter! De CDA-fractie is voorstander

Voorzitter
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van maatregelen om duidelijk
onbedoelde effecten van de Wet op
de rechtsbijstand teniet te doen.
Daartoe staat de CDA-fractie een
samenhangend pakket van maatrege-
len voor. Voorstellen van de
staatssecretaris daarvoor hebben de
Kamer op 10 juni jl. bereikt. Het
amendement-M.M. van der
Burg/Dittrich loopt op één onderdeel
vooruit. Dat bemoeilijkt een
samenhangende discussie en een
oordeel over het geheel van de
voorgestelde maatregelen. Die
discussie zou wat ons betreft
spoedig kunnen plaatsvinden.
Daarom heeft de CDA-fractie
gevraagd om uitstel van de
stemming over dit amendement. Dat
voorstel is niet gevolgd. Om die
reden hebben wij geen andere keus
dan thans tegen het amendement te
stemmen.

©

De heer Vos (VVD): Voorzitter! Ik wil
een stemverklaring afleggen over het
amendement op stuk nr. 12. Aan dit
amendement kan zeker enige
sympathie niet worden ontzegd,
want er zijn problemen op het terrein
van de rechtshulp. Toch kan de
VVD-fractie niet met dit amendement
instemmen. Zij prefereert de
oplossingsrichtingen integraal te
kunnen afwegen. Je kunt maar één
keer op de best mogelijke manier je
geld uitgeven. Als wij later daarover
overleggen, moet er rekening
worden gehouden met het belang-
rijke aspect van de marktwerking van
de advocatuur. Marktwerking op het
gebied van de rechtsbijstands-
verzekering en ook op het gebied
van de alternatieve geschillen-
beslechting kan een oplossings-
richting zijn. Wij stemmen dan ook
tegen dit amendement.

©

Mevrouw Sipkes (GroenLinks):
Voorzitter! De staatssecretaris heeft
toegezegd dat wij verder zullen
praten over de eigenbijdrageregeling
voor de rechtsbijstand. Het lijkt mij
beter om het geheel te behandelen.
Ik trek mijn amendement op stuk nr.
10 dan ook in.

©

De voorzitter: Aangezien het
amendement-Sipkes (stuk nr. 10) is
ingetrokken, maakt het geen

onderwerp van behandeling meer
uit.

Artikel I, aanhef, en de onderdelen A
t/m D worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het gewijzigde
amendement-M.M. van der
Burg/Dittrich (stuk nr. 12, I) tot
invoeging van een nieuw onderdeel
Da.

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, D66, het
GPV, de SGP, de RPF, de groep-
Nijpels en het lid Hendriks voor dit
gewijzigde amendement hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat het is
aangenomen.
Ik stel vast, dat door de aanne-

ming van dit gewijzigde amende-
ment het andere op stuk nr. 12
voorkomende gewijzigde amende-
ment als aangenomen kan worden
beschouwd.

Onderdeel E, aanhef, en de punten 1
en 2 worden zonder stemming
aangenomen.

De voorzitter: Ik merk op, dat door
de aanneming van het gewijzigde
amendement-M.M. van der
Burg/Dittrich (stuk nr. 12, II) een punt
2a is ingevoegd.

De punten 3 en 4 worden zonder
stemming aangenomen.

Het gewijzigde onderdeel E wordt
zonder stemming aangenomen.

Onderdeel F wordt zonder stemming
aangenomen.

Het gewijzigde artikel I wordt zonder
stemming aangenomen.

Artikel II en de beweegreden worden
zonder stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de CD tegen het wetsvoorstel
hebben gestemd en die van de
overige fracties ervoor, zodat het is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Regels omtrent de kamers van
koophandel en fabrieken
(25029), en over:
- de motie-Remkes c.s. over een
aantal aandachtspunten voor het
evaluatieproces (25029, nr. 27);
- de motie-Van Walsem c.s. over de
opslagpercentages van de Databank
(25029, nr. 28);
- de motie-Van Walsem c.s. over
afschaffing van de beëdiging van
makelaars (25029, nr. 29).

(Zie vergadering van 17 juni 1997.)

De voorzitter: Het amendement-
Smits (stuk nr. 8) is ingetrokken,
zodat het geen onderdeel van de
stemmingen meer uitmaakt.

Artikel 1 wordt zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het amendement-
Remkes c.s. (stuk nr. 20).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, D66, de
VVD, de groep-Nijpels, het AOV, de
CD en het lid Hendriks voor dit
amendement hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat het is aangenomen.

Artikel 2, zoals het is gewijzigd door
de aanneming van het amendement-
Remkes c.s. (stuk nr. 20), wordt
zonder stemming aangenomen.

Artikel 3 wordt zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het amendement-
Van Walsem c.s. (stuk nr. 25) tot
invoeging van een artikel 3a.

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de CD tegen dit amendement hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat het is aangeno-
men.

Artikel 4 wordt zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het amendement-
Remkes (stuk nr. 17, I).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD en de CD voor dit amende-
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